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Interpelace 

Adresát: 

JUDr. Tomáš Homola 

 

Vážený pane doktore, 

obracím se na Vás jako kompetentního člena rady ve věci budoucí organizace investic radnice. Jak 

víte, na dnešním zasedání ZMČ na můj dotaz stran možného přesunu agendy investic do veřejného 

prostoru z OSP do OMI odpověděl místostarosta Bc. Slabý, že „až bude založeno funkční oddělení 

investic, je odbor připraven mu agendu předat“. Táži se proto Vás coby radního pro investice: 

1) Je už vaší koalicí nějak konkrétně definováno, co znamená „funkční oddělení investic“ 

v kontextu možností převzetí investic do veřejného prostoru? Jde mi především o vymezení 

pomocí měřitelných ukazatelů, tedy o cílové struktuře oddělení, počet naplněných míst 

v oddělení apod. 

2) Práce na naplnění OMI kvalifikovanými a kvalitními pracovníky asi v dohledné době neskončí. 

Jaké konkrétní kroky zbývá učinit od stávajícího stavu v OMI, aby byla naplněna podmínka 

pro předání agendy zmíněná panem radním Slabým? 

Velmi Vám děkuji za poskytnutí těchto informací a přeji mnoho zdaru ve zlepšování plnění 

investičních plánů radnice naší městské části. 

 

Zdraví Daniel Mazur 

 

 

 


